

星 横 旅 遊 有 限 公 司 Sin-Pen Travel Sdn Bhd

: 113-A, Macalister Road, 10400 Georgetown, Penang, Malaysia.

9 : +604-226 6161

(1): +604-228 6161

: tour@sinpen.com

(KPL-LN: 0600)

www.sinpen.com

Towards Iso 9001: 2008 Quality Mangement.....

4天3夜

澳门/珠海(长隆海洋王国)



Tour Code: CMP

→ 风味餐: • 珠海生蚝风味 • 鲍鱼风味 • 澳门葡国风味餐 特别安排: • 澳门塔自助午餐

精简行程:

第一天 抵达澳门 - 珠海

(机上用餐/午/晚)

- 情侣路
- 石景山公园 (缆车自理)
- 拱北地下商场

第二天 珠海 (早餐)

● 长隆海洋王国

第三天 珠海 - 澳门

(早/午/晚餐)

- 大三巴
- 妈祖庙
- 澳门塔(包括观光58楼& 61室外观光楼)
- 议事厅前地
- 永利音乐喷泉
- 官也街
- 威尼斯赌场

第四天 澳门/回程

(早/机上用餐)

- *全程无自费
- * 全程无购物

观光景点:





珠海

- **渔女像** 珠海市风景秀丽的香炉湾畔,轰立着一尊巨型石雕——珠海渔女。她顶戴顶珠。身肩渔网,裤脚轻挽,双手高攀着一颗璀璨夺目的珍珠,带着喜悦而又含羞的神情,向世界召示着光明,向人类奉献上。
- **石景山公园** 景山公园依山傍水面海,风景精致迷人,是珠海市区内自然景观和生态环境保护的十分优良的公园,是集观赏石景,登高望远,儿童游乐,体育极限远动和娱乐高科技成果展示为一体的花园式公园。客人可自费乘搭缆车以观赏整个珠海优美的景点。
- 拱北地下商城 一个在珠海您不能不去的地下购物商城,里面的商店种类繁多,琳琅满目, 货物也应有尽有。
- 长隆海洋王国 以海洋为主题,该主题公园采用世界顶尖公司设计,整合珍稀的海洋动物、顶级的游乐设备和新奇的大型演艺,全力建设、打造中国人自主研发和拥有自主知识产权的世界主额公园。

澳门

- ◆ 大三巴 象征澳门的地标性建筑。大三巴牌坊位于澳门大巴街附近的小山丘上,是当年圣保罗教堂的遗迹。
- 议事厅前地 是澳门最具葡萄牙传统特色的景致。铺着产自葡萄牙的石质地砖,以黑黄色调为主,碎石排列成各种动物标志的图案,波浪般的围绕着议事厅前地也是游客聚集最热闹的地方。
- 妈阁庙 主奉海神妈祖,是位於澳门半岛西南方的标志性建筑物之一,现为澳门三大古刹中最古老者。2005年作为澳门历史的部分被列入世界文化遗产名录内。
- 威尼斯赌场 威尼斯人(度假村)酒店(The Venetian Macao-Resort-Hotel)是由美国拉斯维加斯金沙集团投资的威尼斯人度假村,这所奉行多元经营理念的度假村设有三千间豪华客房及大规模的博彩、会展、购物、体育、综艺及休闲设施等,拥有世界一流的设施,其规模更超越美国拉斯维加斯。
- 澳门塔 是一座位于澳门南湾新填海区及珠江口的一个集合观光、会议、展览及娱乐设施于一身的建筑物,是澳门的著名地标之一;也是中国第6位及全球第21位独立式观光塔。澳门旅游塔于1998年兴建,于2001年落成及启用。





行程次序,以当地旅社安排为准。

出发日期:				航班行程:			
	团费	机场税及 燃油附加费	小费	旅行社代收费	签证	旅行保险	总数
成人							

Travel Agent:





: 113-A, Macalister Road, 10400 Georgetown, Penang, Malaysia.

9 : +604-226 6161

(): +604-228 6161

: tour@sinpen.com

(KPL-LN: 0600)

www.sinpen.com

Towards Iso 9001: 2008 Quality Mangement.....



MACAU / ZHUHAI (CHIMELONG OCEAN KINGDOM PARK)



Tour Code: CMP



★ Special Cuisine: • Zhuhai Oyster Flavor • Abalone Flavor • Portuguese Cuisine Special Arrangement: • Macau Tower Lunch Buffet

Schedule:

D1 ARRIVAL MACAU -ZHUHAI (MOB/L/D)

- Lover's Road
- Statue of Fishing Lady
- Shijingshan Hill Park (exclude cable car)
- Gongbei Underground Mall

D2 ZHUHAI (B)

Chimelong Ocean Kingdom
 Park

D3 ZHUHAI - MACAU

(B/L/D)

- Ruins of St. Paul
- A Ma Temple
- Macau Tower (Include Level 58 indoor &Level 61 outdoor Sightseeing Area)
- Senado Square
- Wynn Fountain
- Rua Do Cunha
- Venetian Casino

D4 MACAU - DEPARTURE

(B/MOB)

- * No Optional Tour
- * No Shopping Stop

Tourist Attractions:





7HI IHAI

- Statue of Fishing Lady Is situated at Xianglu Bay, in the middle of Qing Road. The surrounding scenery is very beautiful, and Shijingshan Mountain Scenic Area which is one of the popular tourist sites also lies in this area.
- Shijingshan Hill Park This is a beautiful park with great scenery, there are cable cars(by own
 expenses)to the top of the mountain where you can see all around Zhuhai, also you can take the rail
 slide back down or walk the steps, hire boats on the boating lake and enjoy a walk around in the
 sunshine.
- Gongbei Underground Shopping Complex the place you would not miss while you are in Zhuhai. A
 place for shopping and a channel for you to feel the energy of this cityle.
- Changmelong Ocean Kingdom Park Maritime theme, the theme park with the world's leading
 companies design, integration of rare marine animals, the top of the play equipment and large-scale
 performing arts novel, to build, to build China's independent research and development with
 independent intellectual property World theme park.

MACAU

- Ruins of St. Paul Ruins of St. Paul's in Macau are marvelous sample of the Catholic history of this
 former Portuguese colony.
- Senado Square is paved with a wave-patterned mosaic of colored stones, created by Portuguese
 experts. It makes the heart of the city a pedestrian paradise.
- A Ma Temple is dedicated to the god A-Ma (Mother and Queen of the Sea) whom Macau is named after. And consists of Ming dynasty shrines, prayer halls, pavilions and gardens creeping up the hillside.
- The Venetian Casino The Venetian Macao-Resort-Hotel will play a crucial role in making Macao one of Asia's most exciting entertainment destinations and preeminent convention and exhibition venues. Large enough to hold ninety Boeing 747 jumbo jets, nowhere else in Asia will you find such a rare combination of facilities, attractions and amenities than at this 3,000 suite flagship property.
- Macau Tower is located in a newly reclaimed area of Macau and the Pearl River estuary in a
 collection tourism, conference, exhibition and entertainment facilities in one building, it is one of the
 landmarks of Macau; also China's first six and the world's first 21 independent sightseeing tower.
 Macau Tower built in 1998, was completed and opened in 2001.





Departure Date:				Flight:		
	Tour Fare	Airport Tax & Fuel Surcharge	Tipping	ACF	Visa	
Adult						
Child						

Travel Agent: